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PROTOKÓŁ NR V/24 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 
Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy Markowa w sali Nr 21 i trwała od godz. 1430  do 
godziny 1510. Obrady sesji otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 
Markowa – Mariusz Kluz. 
Na wstępie powitał radnych oraz zaproszonych gości. 
W posiedzeniu wzięli udział radni Rady Gminy Markowa zgodnie z listą obecności, 
stanowiącą załącznik Nr 1 do protokołu. Lista obecności zaproszonych gości stanowi 
załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. 
Następnie zapytał, czy ktoś z obecnych ma uwagi, bądź uzupełnienia do porządku 
obrad.  
Nie wniesiono żadnych zmian do porządku obrad sesji.  
 
Porządek obrad wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet  

2024 roku.  
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Markowa na 2024 rok. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Markowa na lata 2024 – 2036.  
5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 

rozwoju sportu na terenie Gminy Markowa.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wydzielenia  

w zasobie mieszkaniowym Gminy Markowa lokalu przeznaczonego do 
wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Planu Deinstytucjonalizacji 
Usług Społecznych dla Gminy Markowa na lata 2024 – 2027.  

8. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad 
sesji. 
 
Wyniki głosowania: 12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 3 – nieobecnych.   
Następnie przystąpiono do realizacji porządku obrad sesji. 
 
  
Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 
2024 roku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Markowa poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
Panią Skarbnik – Zdzisławę Pawłowską.  
 
Zdzisława Pawłowska  – przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
W następnej kolejności zostały odczytane opinie poszczególnych Komisji Rady 
Gminy Markowa.  
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Opinia Komisji Spraw Społecznych: 
 

OPINIA NR 1/0012.1.3.2024 
Komisji Spraw Społecznych  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Spraw Społecznych Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku.   
Wyniki głosowania: 4 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 1 – nieobecny. 
 
Opinia Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa: 
 

OPINIA NR 1/0012.2.3.2024 
Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku.  
Wyniki głosowania: 5 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymał się, 0 – nieobecnych. 
 
Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Markowa.  
 

OPINIA NR 1/0012.3.5.2024 
Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały 
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2024 roku.  

Wyniki głosowania: 3 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 2 – nieobecnych. 
 

Kolejno Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad.  
W związku z brakiem pytań dyskusja została zamknięta i Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził głosowanie nad przedłożonym projektem uchwały.  
 
Rada Gminy Markowa przyjęła uchwałę Nr V/23/24 w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania ponad budżet 2024 roku.  
Wyniki głosowania: 12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 3 – nieobecnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Markowa na 2024 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Markowa poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
Panią Skarbnik – Zdzisławę Pawłowską.  
 
Zdzisława Pawłowska – przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
W następnej kolejności zostały odczytane opinie poszczególnych Komisji Rady 
Gminy Markowa.  
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Opinia Komisji Spraw Społecznych: 
 

OPINIA NR 2/0012.1.3.2024 
Komisji Spraw Społecznych  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Spraw Społecznych Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Markowa na 2024 rok.   
Wyniki głosowania: 4 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 1 – nieobecny. 
 
Opinia Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa: 
 

OPINIA NR 2/0012.2.3.2024 
Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Markowa na 2024 rok. 
Wyniki głosowania: 5 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymał się, 0 – nieobecnych. 
 
Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Markowa.  
 

OPINIA NR 2/0012.3.5.2024 
Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały 
w sprawie zmian budżetu Gminy Markowa na 2024 rok. 

Wyniki głosowania: 3 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 2 – nieobecnych. 
 
Kolejno Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad.  
W związku z brakiem pytań dyskusja została zamknięta i Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził głosowanie nad przedłożonym projektem uchwały.  
 
Rada Gminy Markowa przyjęła uchwałę Nr V/24/24 w sprawie zmian budżetu 
Gminy Markowa na 2024 rok.  
Wyniki głosowania: 12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 3 – nieobecnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Markowa na lata 2024 – 2036. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Markowa poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
Panią Skarbnik – Zdzisławę Pawłowską.  
 
Zdzisława Pawłowska – przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
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W następnej kolejności zostały odczytane opinie poszczególnych Komisji Rady 
Gminy Markowa.  
 
Opinia Komisji Spraw Społecznych: 
 

OPINIA NR 3/0012.1.3.2024 
Komisji Spraw Społecznych  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Spraw Społecznych Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Markowa na lata 
2024 - 2036.   
Wyniki głosowania: 4 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 1 – nieobecny. 
 
Opinia Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa: 
 

OPINIA NR 3/0012.2.3.2024 
Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Markowa 
na lata 2024 – 2036.  
Wyniki głosowania: 5 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymał się, 0 – nieobecnych. 
 
Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Markowa.  
 

OPINIA NR 3/0012.3.5.2024 
Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Markowa na lata  
2024 – 2036.  

Wyniki głosowania: 3 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 2 – nieobecnych. 
 

Kolejno Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad.  
Marcin Bembenik – wszystkie trzy punkty są ze sobą związane i dla informacji 
mieszkańców poprosił Panią Skarbnik, aby wyjaśniła te tematy.  
Zdzisława Pawłowska – zaczynając od pierwszej uchwały w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania ponad budżet 2024 roku, prosimy Radę Gminy o wyrażenie zgody, 
żeby Wójt Gminy mógł zaciągnąć zobowiązanie poza rok 2024. Pozyskaliśmy środki 
na zadanie „Cyfryzacja usług dla Gminy Markowa” w wysokości ponad 5 mln zł. 
Mamy podpisaną umowę z Wojewodą Podkarpackim. Te środki wpłynął nam  
z Województwa, trudno jej powiedzieć w jakim terminie, ale najprawdopodobniej  
w tym roku. My z naszej strony organizujemy przetarg, żeby wyłonić wykonawcę na 
realizację tego zadania. To nastąpi w tym roku. Natomiast wykonanie, czyli wydatek, 
Gmina Markowa nie poniesie w tym roku. Na wcześniejszej sesji, wprowadziliśmy do 
budżetu środki własne 1.259.611,19 zł. W momencie wprowadzania tych środków  
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z wolnych środków, nie posiadaliśmy tej wiedzy, że to zadanie będzie wykonane  
w 2025 roku. W związku z tym, wtedy na ten moment nie ponosiliśmy takiego 
zobowiązania, nie podejmowaliśmy tego tematu, żeby upoważniać Wójta do 
zaciągania zobowiązań, tylko to zadanie zostało wpisane do wieloletniej prognozy 
finansowej, ponieważ to zadanie było potraktowane jako przedsięwzięcie. Żeby 
uznać zadanie jako przedsięwzięcie, to zadanie musi być co najmniej dwuletnie. 
Wówczas nazywane jest, że jest przedsięwzięciem. Jeżeli zadanie nie rozciąga się 
na okres co najmniej dwóch lat, nie jest to przedsięwzięcie i nie można go wpisywać 
do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Wpisane zostały nasze środki własne, ale 
teraz posiadamy informację, że to zadanie wykonawca będzie realizował  
2025 roku. Jeżeli nie podjęlibyśmy takiej uchwały, to Wójt miałby związane ręce i nie 
mógłby podpisać umowy z wykonawcą i nie mógłby dokonać tego wydatku. 
Podpisując umowę na wykonanie tego zadania zaciągamy zobowiązanie, ponieważ 
będziemy zobowiązani zapłacić temu wykonawcy jeżeli wykona zadanie. Gdyby tej 
uchwały nie było, nie moglibyśmy temu wykonawcy zrealizować płatności. Jeżeli 
chodzi o uchwałę w sprawie zmian budżetu, to jest pokłosie tego zadania. Ściągamy 
te środki z tego zadania i przesuwamy je na inny cel. Nie mówimy, że one zostaną 
wykorzystane na ten paragraf, ale przesuwamy na ten paragraf, w celu dalszych 
przesunięć w razie potrzeb. W uchwale w sprawie zmian budżetu, jeszcze 
wprowadzamy, zwiększamy środki na ubezpieczenie naszego majątku. Jest to 
ubezpieczenie z TUW. W związku z tym, że nie było w budżecie zabezpieczonych 
tych środków, ona księgując tą polisę, musi mieć środki zaplanowane w budżecie na 
wydatki, a nie ma. W związku z tym przesuwa dalej te środki. Jeśli chodzi o WPF, to 
jest ciąg dalszy tej zmiany dokonanej. Tak jak wspomniała w czerwcu do WPF – u 
zostały wpisane środki jako przedsięwzięcie na lata 2024 – 2025. Teraz się okazało, 
że ten wydatek będziemy mieć tylko w roku 2025 i w związku z tym, jest uchwała  
o zaciągnięciu zobowiązaniu i wykreślenie z WPF – u tego przedsięwzięcia. Te trzy 
uchwały są bardzo ściśle ze sobą związane.  
W związku z brakiem dalszych pytań dyskusja została zamknięta i Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przedłożonym projektem uchwały.  
 
Rada Gminy Markowa przyjęła uchwałę Nr V/25/24 w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Markowa na lata 2024 – 2036.   
Wyniki głosowania: 12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 3 – nieobecnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 
rozwoju sportu na terenie Gminy Markowa. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Markowa poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
Panią Marię Tabin – Matusz – Zastępcę Wójta.  
 
Maria Tabin - Matusz – przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
W następnej kolejności zostały odczytane opinie poszczególnych Komisji Rady 
Gminy Markowa.  
 
Opinia Komisji Spraw Społecznych: 
 

OPINIA NR 4/0012.1.3.2024 
Komisji Spraw Społecznych  
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Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Spraw Społecznych Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na 
terenie Gminy Markowa wraz z autopoprawkami.   
Wyniki głosowania: 4 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 1 – nieobecny. 
 
Opinia Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa: 
 

OPINIA NR 4/0012.2.3.2024 
Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu 
na terenie Gminy Markowa wraz z autopoprawkami.  
Wyniki głosowania: 5 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymał się, 0 – nieobecnych. 
 
Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Markowa.  
 

OPINIA NR 4/0012.3.5.2024 
Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały 
w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na terenie 
Gminy Markowa wraz z autopoprawkami.   

Wyniki głosowania: 3 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 2 – nieobecnych. 
 

Kolejno Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad.  
Wojciech Dołęga – zapytał, czy na terenie gminy, mamy jeszcze jakieś kluby 
sportowe, oprócz tych trzech podstawowych, które by spełniały warunek po przyjęciu 
tej uchwały do otrzymania dotacji.  
Maria Tabin – Matusz – według jej wiedzy, to są tylko te trzy kluby, ale wie, że 
podjęcie tej uchwały daje możliwość również otrzymania dotacji przez różne sekcje 
sportowe. Między innymi zainteresowani otrzymaniem dotacji i wsparciem z naszej 
strony jest klub szachowy. Podjęcie tej uchwały, da tą możliwość.  
Wojciech Dołęga – tutaj jest możliwość skorzystania przez kluby uczniowskie. 
Zapytał, czy takie kluby u nas funkcjonują. Pewnie będzie w tym duży udział szkół.  
Maria Tabin – Matusz – odpowiedziała, że jest to możliwe. Ta uchwała daje taką 
możliwość.  
W związku z brakiem dalszych pytań dyskusja została zamknięta i Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przedłożonym projektem uchwały wraz  
z autopoprawkami.  
 
Rada Gminy Markowa przyjęła uchwałę Nr V/26/24 w sprawie określenia 
warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na terenie Gminy Markowa.  
Wyniki głosowania: 12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 3 – nieobecnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wydzielenia  
w zasobie mieszkaniowym Gminy Markowa lokalu przeznaczonego do 
wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Markowa poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
Pana Tadeusza Trojnara – pracownika UG Markowa.  
 
Tadeusz Trojnar – przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
W następnej kolejności zostały odczytane opinie poszczególnych Komisji Rady 
Gminy Markowa.  
 
Opinia Komisji Spraw Społecznych: 
 

OPINIA NR 5/0012.1.3.2024 
Komisji Spraw Społecznych  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Spraw Społecznych Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wydzielenia w zasobie mieszkaniowym 
Gminy Markowa lokalu przeznaczonego do wynajmowania na czas trwania stosunku 
pracy.   
Wyniki głosowania: 4 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 1 – nieobecny. 
 
Opinia Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa: 
 

OPINIA NR 5/0012.2.3.2024 
Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wydzielenia w zasobie 
mieszkaniowym Gminy Markowa lokalu przeznaczonego do wynajmowania na czas 
trwania stosunku pracy.  
Wyniki głosowania: 5 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymał się, 0 – nieobecnych. 
 
Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Markowa.  
 

OPINIA NR 5/0012.3.5.2024 
Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały 
uchylającej uchwałę w sprawie wydzielenia w zasobie mieszkaniowym Gminy 
Markowa lokalu przeznaczonego do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy.  

Wyniki głosowania: 3 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 2 – nieobecnych. 
 

Kolejno Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad.  
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Marcin Bembenik – zapytał, czy gmina, albo Wójt nie mamy obowiązku takiego 
mieszkania zabezpieczyć. Wiadomo, że wynajęcie tego mieszkania to są dodatkowe 
środki do budżetu, ale czy nie ma obowiązku zabezpieczyć takiego mieszkania. 
Jeżeli się okaże, że trzeba to zabezpieczyć, to żeby się nie okazało, że „zostaliśmy  
z ręką w nocniku”.  
Wójt Gminy – nie wie, czy mamy taki obowiązek, odpowie na to pytanie Pan 
Tadeusz, natomiast mamy jedno wolne mieszkanie w Agronomówce w Husowie. 
Zostanie ono jako mieszkanie „zapasowe” w razie jakichś sytuacji kryzysowych.  
Tadeusz Trojnar – ustawa daje taką możliwość. Natomiast nie jest to obowiązkiem. 
My nie zmieniamy uchwały o zasadach wynajmu. Gdyby takie osoby się pojawiły, 
można dalej podjąć uchwałę o wydzieleniu i można wynająć. Natomiast nie uchylenie 
tej uchwały, powoduje „mrożenie” tego mieszkania. To oczywiście jest do dyskusji, 
czy takie mieszkanie powinno być wydzielone i czy powinno czekać na najemcę 
jednego z naszych pracowników, czy kierunek powinien być inny.    
W związku z brakiem dalszych pytań dyskusja została zamknięta i Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przedłożonym projektem uchwały.  
 
Rada Gminy Markowa przyjęła uchwałę Nr V/27/24 w sprawie uchylenia 
uchwały w sprawie wydzielenia w zasobie mieszkaniowym Gminy Markowa 
lokalu przeznaczonego do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy.  
Wyniki głosowania: 12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 3 – nieobecnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Planu 
Deinstytucjonalizacji Usług Społecznych dla Gminy Markowa na lata 2024 – 
2027. 
Przewodniczący Rady Gminy Markowa poprosił o przedstawienie projektu uchwały 
Panią Agnieszkę Szylar – Kierownik GOPS – u.  
 
Agnieszka Szylar – przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
 
W następnej kolejności zostały odczytane opinie poszczególnych Komisji Rady 
Gminy Markowa.  
 
 
Opinia Komisji Spraw Społecznych: 
 

OPINIA NR 6/0012.1.3.2024 
Komisji Spraw Społecznych  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Spraw Społecznych Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Planu Deinstytucjonalizacji Usług 
Społecznych dla Gminy Markowa na lata 2024 – 2027 wraz z autopoprawką.   
Wyniki głosowania: 4 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 1 – nieobecny. 
 
Opinia Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa: 
 

OPINIA NR 6/0012.2.3.2024 
Komisji Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa  
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Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Gospodarki Wiejskiej i Rolnictwa Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje 
projekt uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Planu Deinstytucjonalizacji Usług 
Społecznych dla Gminy Markowa na lata 2024 – 2027 wraz z autopoprawką. 
Wyniki głosowania: 5 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymał się, 0 – nieobecnych. 
 
Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Markowa.  
 

OPINIA NR 6/0012.3.5.2024 
Komisji Rewizyjnej  

Rady Gminy Markowa 
z dnia 11 lipca 2024 roku 

 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Markowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia Lokalnego Planu Deinstytucjonalizacji Usług Społecznych dla 
Gminy Markowa na lata 2024 – 2027 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 3 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 2 – nieobecnych. 
 

Kolejno Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad tym punktem porządku obrad.  
W związku z brakiem pytań dyskusja została zamknięta i Przewodniczący Rady 
Gminy zarządził głosowanie nad przedłożonym projektem uchwały wraz  
z autopoprawką.  
 
Rada Gminy Markowa przyjęła uchwałę Nr V/28/24 w sprawie przyjęcia 
Lokalnego Planu Deinstytucjonalizacji Usług Społecznych dla Gminy Markowa 
na lata 2024 – 2027. 
Wyniki głosowania: 12 – za, 0 – przeciw, 0 – wstrzymało się, 3 – nieobecnych. 
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. 8. Zamknięcie obrad sesji. 
 
Mariusz Kluz – Przewodniczący Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad 
zamknął obrady V Sesji Rady Gminy Markowa i podziękował obecnym za aktywny 
udział w obradach.  
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
Protokół sporządziła:  


